
Styrelsemöte OK Borgen 2025-05-12
 
 
Närvarande: Sten Johansson ordförande, Jan Karlsson, Björn Johansson, Linda Sundqvist sekreterare,
Leif Pettersson, Martin Linderstad och Thomas Jansson
 
Anmält förhinder: Ralph Jansson
 
§ 30 Öppnande
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
 
§ 31 Dagordning
Dagordningen godkändes.
 
§ 32 Protokolljustering
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
 
§ 33 Verksamhetsrapport.
7 föreningar närvarade vid skidtinget. Jan och Sten representerade OK Borgen. Hittaut har startat och 137
har just nu registrerat någon checkpoint. Veckobanorna är igång och tyvärr är deltagarantalet fortfarande
lågt. Flera starter har skett på nationella tävlingar. Klubben var på aktivitetsdagen som Tierps kommun
annordnade. Släpkärran är besiktad. Björn har ritat klart kartan över Örbyhus.
 
§ 34  Ekonomi
Ekonomin är fortsatt god. Nya sportidentenheter behöver införskaffas då de gamla behöver bytas ut.
Styrelsen fattade beslut att godkänna inköp av nya enheter.
 
Kassören Björn Johansson avlade följande rapport:
Skoterfonden     16 044
Arne Wennbergs minne 107 591
Plusgiro   343 365
 
Fonderna är inte uppdaterade sedan senaste styrelsemötet.
 
§ 35 Natur- och kulturstig Ruvelbo
Sten var där och tittade tillsammans med Tobo IF och Kulturföreningen T. Tanken är att sätta ut
informationsskyltar utefter stigen. Styrelsen beslutade att vi deltar på detta. Fakturorna kommer att
komma till OK Borgen. Det är inte aktuellt med någon större röjning men troligen en mindre.
 
§ 36 Elljusbanan och fordonen
Kommunen hörde av sig och bad klubben att ta bort vajrar och kablar. Gräsklipparen är på plats men
någon klippning behövs inte ännu. Gamla brofästet vid Hålldammen och gavlarna till carporten ska bort.
 
§ 37 Kommande verksamhet
Hittaut fortgår till och med 4 oktober. Vårens träningsorienteringar tillsammans med Tierps SOK
fortsätter fram till slutet av maj för att göra uppehåll under sommaren. Klubbmästerskapet i orientering
ska genomföras 8 juni med OK Borgen som banläggare. Vi planerar att genomföra något i stil med
terrängserie med löpning under hösten. Vi har lovat att hjälpa Tierps IF Skidor med Vegavallsloppet 20
december 2025.
 
§ 38 Övriga frågor
Styrelsen beslutade att OK Borgen ska sälja Newbody och Ravelli i mitten av augusti. Den gamla
kopiatorn behöver kastas.
 
§ 39 Nästa möte
Nästa styrelsemöte bestämdes till måndagen den 11 augusti 2025 kl. 18:30.



 
§ 40 Avslutning
Ordförande avslutade mötet.
 
 
 
 
 
Sekreterare:      Ordförande:
 
 
 
 
 
                                                    
Linda Sundqvist     Sten Johansson
 


